
 Číslo materiálu : 5/02 

Komise: Komise pro strategické plánování a rozvoj města 

Datum :   14. 1. 2019 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Ing. Kateřina Dacziciká, Ing. Markéta Šedivá, Ing. Milan Nedvěd, David Hlavinka, 

Jana Buřičová, Václav Balek, Ing. Tomáš Pilc 

Tomáš Dejmal, Mgr. Martin Běhounek, Bc. Martin Starý 

Člen RM: Mgr., Bc. Silvia Doušová, Mgr., Bc. Vít Šnajdr 

Příští jednání: 11. 2. 2019 od 17h, zasedací síň MÚ, Václavské nám. 182 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

 

I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

zápis z komise pro strategické plánování a rozvoj města 

 

II.  j m e n u j e 

předsedkyní komise paní Janu Buřičovou, bytem V Mišpulkách 154, 284 01 Kutná Hora 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 

1. Přivítání, předání jmenovacích listin, představení členů 

Paní místostarostka přítomné přivítala a nastínila vize komise. Komise rozvoje nemá navazovat na 

zaniklou investiční komisi.  

Všechny komise slouží jako poradní orgán RM. 

 

2. Volba předsedy komise 

Předsedou komise byla navržena paní Jana Buřičová (hlasování: Ano 7 členů, Ne 0 členů). Návrh byl 

přijat. 

 

3. Diskuze 

Přítomní místostarostové navrhli komisi témata k zamyšlení – městský architekt. 

Města, ve kterých již městského architekta využívají, jsou např. Kolín, Poděbrady, Litomyšl. 

 

Strategie města – p. místostarosta uvedl, že je třeba definovat kde KH je a kam chce směřovat. 

J. Buřičová podotkla, že jsou důležité názory obyvatel města (zjišťování pomocí pocitových map 

nebo využívat ke sběru potřebných dat kulturních akcí města). Dále navrhla přítomným nechat se 

inspirovat strategickými dokumenty jiných měst, např. Plzeň, kde mají k lidem blízko. 

Ing. Šedivá navrhla, že by bylo pro komisi dobré, mít informaci o věkovém složení obyvatel KH 

(demografickou analýzu). Jana Buřičová připomíná také soupis majetku města. 

Mgr. Doušová: majetkové oddělení aktuálně pracuje na přehledném soupisu majetku. 

 

Na závěr paní Buřičová vyzvala členy, k seznámení se se všemi strategickými dokumenty města. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 



 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřil : Jana Buřičová 


